
Referat fra bestyrelsesmødet 24.11.2015

1. Referat fra sidste møde – ingen 
2. Tilføjelser til dagsorden - ingen
3. Økonomi ved kassereren - ok
4. Siden sidst :

a: Foredrag 10 november ved Carsten Thieder, Skøde og panteprotokoller var et godt 
foredrag

b: Foreningsmødet i Vejen kommune d. 19 november – JCA deltog der var ikke noget 
specielt for os.

5. Medlemmer:

a Der er enkelte der ikke har betalt – ved en fejl fra Dis-Danmarks side. En udmeldt
b Et medlem – har spurgt om hvornår det var vi stiftede Dis-kongeaaen – hun vil finde ud 
af hvor hendes penge er blevet af, dem som hun mener banken har overført. 
C 52 enkelte 11 dobbelt - medlemskaber dags dato. Vi har flest medlemmer i Vejen 
området.

6. Program : Søren Kølholt Poder skal gerne snakke om følgende d. 8 december:

De nye ting som Rigsarkivet kan tilbyde os slægtsforskere.
Hvad kan vi få hjælp med på Rigsarkivet
Har vi mulighed for at få hjælp pr. tlf. - mail ?
Hvad er den nemmeste måde at bruge www.sa.dk på.
Hvordan får vi materialer til det nærmeste arkiv – og hvad kan vi få ?
Er der smarte fif til at få oplysninger nemt og smertefrit ud af DAISY?

http://www.sa.dk/

